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Toelichting 

Asbest vormt een groot risico voor de volksgezondheid en het milieu, zeker wanneer het materiaal 

verweert en vezels vrijkomen. Vooral oude asbestdaken vormen een gevaar, omdat ze door 

weersinvloeden kunnen afbrokkelen en de vezels zich vervolgens in de omgeving verspreiden. Dit 

risico is het grootst bij daken die vóór 1994 zijn geplaatst, omdat die vaak uit slecht hechtgebonden 

asbest bestaan. 

Naast verwering vormt ook brand een ernstig risico. Bij een brand kunnen asbestvezels en -deeltjes 

over grote afstanden verspreid worden, waardoor een veel groter gebied wordt blootgesteld aan 

deze gevaarlijke stoffen. Dit kan leiden tot langdurige saneringsoperaties en gezondheidsrisico’s voor 

omwonenden en hulpverleners.  

In sommige provincies (zoals Groningen, Friesland, Drenthe, Gelderland en Overijssel) en gemeenten 

zijn asbestdakenkaarten ontwikkeld om in kaart te brengen waar de risico’s zich bevinden, maar het 

is onduidelijk hoe dit in Zeeland is geregeld. 

Gezien de gezondheidsrisico’s, de gevaren bij brand en de noodzaak om de leefomgeving veilig te 

houden, stellen wij de volgende vragen aan het College van Gedeputeerde Staten van Zeeland: 

1. Heeft het College een actueel overzicht van de hoeveelheid en verspreiding van asbestdaken in 

Zeeland? Graag een toelichting. 

2. Welke gemeenten in Zeeland hebben reeds een asbestdakenkaart of een inventarisatie 

uitgevoerd? 

3. In welke gemeenten ontbreekt dit nog, en wat is de reden daarvoor? 

4. Acht het College het belangrijk dat er een volledig beeld komt van asbestdaken in Zeeland? 

Graag een toelichting. 

5. Is het College bereid om gemeenten te stimuleren om een asbestdakenkaart op te stellen? Zo ja, 

op welke manier? Graag een toelichting. 

6. Overweegt het College aanvullende maatregelen als blijkt dat het saneren van asbestdaken 

onvoldoende voortgang boekt? Graag een toelichting. 

7. Is het College bereid om het voorbeeld van de provincies Groningen, Friesland, Drenthe, 

Gelderland en Overijssel te volgen. Graag een toelichting. 

Wij zien uw antwoorden graag tegemoet. 
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